

Title (en)
COMPOSITE SECTION.

Title (de)
VERBUNDPROFIL.

Title (fr)
PROFILE COMPOSITE.

Publication
EP 0261159 A1 19880330 (DE)

Application
EP 87901475 A 19870305

Priority
IT 481086 A 19860312

Abstract (en)
[origin: WO8705657A1] Composite sections consisting of a metal part (6) connected to a non-metallic part (8) with intermediate heat-insulating parts (7) located between. The heat-insulating part (7) is firmly connected to the non-metallic part (8) by positive engagement and pressure. This pressure effects, a firm clamping action when the positively engaging parts (6, 7) are brought close together (fig. 2), at right-angles to the longitudinal direction of the latter, by plastic deformation of posts or projections (6a) inside corresponding recesses (7b), on the heat insulating part (7), with limited contact regions (7c, C) between the parts (6, 7). As a result, at certain loading values, limited longitudinal and/or transverse displacements are possible in the longitudinal and/or transverse directions (variations due to thermal expansion).

Abstract (fr)
Profils composites composés d'une partie métallique (6) reliée à une partie non métallique (8) ainsi que de deux parties (7) intermédiaires calorifuges situées entre celles-ci. La partie calorifuge est fermement reliée à la partie non métallique (8) par liaison de forme et par la pression. Cette pression assure un effet de serrage ferme lorsque les parties à liaison de forme (6, 7) sont rapprochées (fig.2) perpendiculairement à la direction longitudinale de celle-ci, grâce à la déformation plastique d'arêtes ou de protubérances (6a) situées dans des dégagements correspondants (7b), sur la partie calorifuge (7), avec des régions de contact limité (7c, C) entre les parties (6, 7). Par conséquent, à certaines valeurs de charge, des déplacements longitudinaux et/ou transversaux limités sont possibles dans le sens longitudinal et/ou le sens transversal (variations dues à la dilatation thermique).

IPC 1-7
E06B 3/26

IPC 8 full level
E06B 3/273 (2006.01); **E06B 3/30** (2006.01)

CPC (source: EP US)
E06B 3/273 (2013.01 - EP US); **E06B 3/303** (2013.01 - EP US); **Y10S 49/01** (2013.01 - EP US)

Cited by
DE102004049120A1; DE19707624A1; DE19707624C2

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)
WO 8705657 A1 19870924; CA 1307976 C 19920929; EP 0261159 A1 19880330; EP 0261159 B1 19900606; IT 1192053 B 19880331;
IT 8604810 A0 19860312; US 5095679 A 19920317

DOCDB simple family (application)
EP 8700129 W 19870305; CA 531769 A 19870311; EP 87901475 A 19870305; IT 481086 A 19860312; US 13022587 A 19871112